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中辉国际期货有限公司     

Zhonghui Int'l Futures Co. Ltd 

            
销户确认书 

Account Cancellation Confirmation 
 

致：中辉国际期货有限公司 

To:    Zhonghui Int'l Futures Co. Ltd 

 

 
账户号码：   账户名称：   

Account Number Account Name 

 

 

本人/吾等/公司 向贵司发出通知终止与贵司之间的证券/期货代理关系，撤销双方签

署或议定的《客户开户文件》、《客户协议细则及条款 》和账户号码，并声明：本

人/吾等 委托贵司代理的一切相关账户的交易、结算以及资金出入均准确无误。本

人/吾等 已结束所有在贵司的经纪业务, 双方无纠纷。 

本销户确认书自双方签署（及/或盖章）之日起生效。 

 

I/We  issue notification to terminate the Agency relationship in securities/futures 

contracts with your company in relation to the stated account; and to revoke the 

signed Client Account Opening Form, Terms & Conditions Agreement, and Account 

Number. Further to declare that: all transactions, settlements, deposits and 

withdrawals of fund in relation to the stated account are accurate. I/We have 

terminated all the brokerage business maintained with your company and there are 

no disputes between the two parties. 

Confirmation of this Account Cancellation takes effect upon signing (and/or Seal) 

 

 

 
 

客户/经办人签署及/或盖章 日期 

Client’s Signature and/or Company Seal Date 

 

公司专用 Office Use Only 

经办人 

Handled by 

 

 

日期及时间  

Recording date and time 

 

 

Ext：  

审批 

Approved by 

录入 

Inputted by 

核对 

Checked by 

Remarks:  
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